

Bestyrelsesmøde 6.september 2022

Teams

Tilstede: Rie, Lis, Karin, Pernille, Jørn

Referent: Pernille

### **Nyt fra HB:**

Økonomi: Der er ikke komplet overblik over økonomi, Jan Bastrup arbejder på at komme i bund med arbejde der er forsømt, imens der har manglet bogholder på kontoret. Der er indtil nu ikke blevet bogført i de enkelte regioner, men der følger orientering til regionerne.

Eliteskue og følauktion: Det var skuffende at der var så få tilhørere til eliteskuet og nærmest ingen reklame herfor. DV fik ikke det udbytte, som der var håbet ift. at samle eliteskue med VM. Flotte rammer og gode faciliteter.

Salgsprocenten var 87% og dette er korrekt, til trods for flere påstande om lavere salgsprocent.

VM: beklageligt at der er manglende opbakning til at besætte standen Breeders Lounge under VM.

Avlsledelsen: Der har været første screening for at finde nye medlemmer til avlsledelsen. Der kigges efter yngre personer og der arbejdes videre med to personer. Der vil komme en pressemeddelelse og de nye vil blive ansat som aspiranter til avlsledelsen. Johnny Sørensen bliver talsmand for dressuren.

Hingstekåring: Program for hingstekåring 2023 blev diskuteret. Aktiviteter flyttes rundt, så søndag gøres mere attraktiv.

UNG i DV fletning: Det gøres tydeligere at det er op til de enkelte regioner hvorvidt der skal tilbydes fletning af hopper og føl.

Debatoplæg til stormøde: hvordan gøres vores arrangementer mere publikumsvenlige, så det bliver sociale arrangementer igen.

Generelt: Påbud om brug af ridehjelme hos mønstre til regionsarrangementer fremadrettet.

### **Region 5 økonomi**

Karin har noteret hvor mange kåringshopper og følskueføl, men endnu ikke set en afregning. Mette fra Region4 har fået adgang og styrer økonomi på Følauktionen.

### **Arrangementer**

Repræsentantskabsmøde: Der indkaldes til repræsentantskabsmøde forud for stormøde i DV den 3. november. Repræsentanter inviteres til tirsdag den 4. oktober. Vilhelmsborg kl. 19.00 med smørrebrød.

Pernille sørger for smørrebrød, og drikkevarer. Rie indkalder.

Overskrift: Ansvar og ejerskab til Dansk Varmblod. Hvordan går det i regionen?

Egnethedstesten: Rie har spurgt Anja Jakobsen ift egnethedstesten (søndag 30. oktober).

Medlemsmødet 8. november. Notits i oktober-bladet, men emner til medlemsmødet kan diskuteres til repræsentantmødet den 4.oktober.

Jonas' arrangement: 28. september hos Daniel Bachmann. Pernille tager kontakt Jonas. Det er uhensigtsmæssigt at placere det i september. Et forslag kan være i slutningen af oktober (med respekt for medlemsmødet den 8.november og stormøde 3. november). Deadline for program er 15.september inden kl 16. til bladet og det er Hanne-Marie

Evt.

Ny hjemmeside aktiveres først efter følauktionen.